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Prolokół Nr xxvll]/2o l3
z sesji Rady Gniny Mietków

z dnia 28 marca 2013 r.

ssję otwoŹy|a zca tŹeŃodnicząceso Rody Gminy Hcl€na AĄmowicz slowmi
'olwielm sesję Rady Gniny Mietkó .. pżywitala Bszyslkich zebrmych. na podŚawie listy
obecności stwierdzila quorum i prdslawiła porządek obiad

l, Podjęcie uchMly w splawic himy budżelu gnińy na 20l3 Ńk.
2' Podjęcie uchBaly w splawic v7rażenia zgody m $'odĘbnienie w budżecie gniny śrc'lków

steowiących induz solski w 2014 roku'
3' Podjęcie uchwały w sprałie 'Prcgimu opieki nad 3vicuętmi befdonnymi or&

apobiegfuia bezdonności eieu ąt na lelenie gniny Mietków na 20l3 rck,,'
4' Podjęcie uchwa]y w spńwie za}'iadomienia Pani Ev! Rajczakowskiej Ja.osz DyEkton

GihnMjM w Mietkowie o pizdlużtniu leminu rczpallzenia złożonej skarei ńa dzialania
lodejmowe w stosunłu do niej prt \łójla oniny Mielków.

5' Podjęci€ uchwaly ]v spnwie zlecenia Komhji ReĘiz nej Rady Gniny Mietków zbadania
.J ska€i Pana slefea GuIbińskiego na działania Podejńowane rv slosunku do niego Pucz

vójta cnily Mietków
ó. Podjęcie uchłaly w sprawie lozpalrzenia sklrg Plni (alarzyny Kanpy.Padol dolyczących

vspóIplrcy ponięd7ł, nią a DyEktorem cimnżjum w Mietko$ie
7. Vnioski i inlerpelacje Bdnych
8' spnł1/ ióżne'

Regina ozga skfubnik cniny plredslawila prcpozycje hian rY budżlcie lEińy
następniepżedslałilap@jehlchwaly
H' Anyńowicz zp'ta]a czy znme są powody obcięcia subwencji oświatorej o l l ] lys.

R' ozca. wyjaśnila, że oslaleche kwoty subs€ncji oEyńujemy po analizie sprawozdai

GlosoNalo 15 radnych oddano t5 g]osów,,za',
Helena Ań]rńowicz z'ca Prwodnicfącego stwierdzi]a, żr uchwala zostala podjęk j.dnog]ośńie'

Elżbieta synówka.Rojok pŹedstawi]a pmjekt uchwaly ]Y splawie $frazenia zcody na
wyodrębni enie w budżecie gm iny śiodków stano wiących nhdusz solecki w 20 l 4 Ioku,

GłosoMlo 15radnycb oddano ]5 głosów '.2a..
HelenaAńynowicż z'cq PŹ€wodniczącego stBierdziła' że ucbł2la fośa]a podjętajednogłośnic.

- Elżbieta s)nówlo.Rojek PŹedstavila prcjekt ucbwa]y y slrawie ..Progńmu opieki lad
f\vicĘęlmn befdomnyni orż apobieEmia bezdomności 8vieżąt na ter€nie cniny
Mietków na 20] 3 rok..'

cłosowalo ]5 ńdÓych oddano l5 glosóB '.za..
fi€l€naAńytoł'icz z.ca PŹ€wodnicfącego stwi€ldziła, że uchMla zośala podjęlajednoełośnie.
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H' Ańymołicz pŹedŚałiła Fojokl uchwa]y w sprawic zwiadomicnia Pgni EĘ
RajcaloNskiej Jdosz Dyrktod cińnejun ł' Mietkoł'ic o pŹ€dlużeniu tenninu
ozpatrzenia dożonej skalgi na dzialania ]odejno]lme s śosuńku do niej .Źez wój'a

GlosoBalo 15 Bdnycn oddano ]5 8]osóW'.fa.,
Helena Ańymos'icz f'ca PŹelvÓdniczącego Świerdzila, że Dchwa]a zosla]a podjęta jcdnogłośnic'

H' Ań.vnołi.f pŹedsta$ila pŃjekL !Ćhval! w spńwie zleceiia Konisji RNizyjne]
Rady Gmin)' Mietkó]v zbadani. skalgi Pana slefana Gulbińskiego na dzialanid
podejno$'ee w stosunku do niceo tr.z wójb cminy Mictkół

G|osoNalo l5 iadnych oddano 15glosów.,za..
He]ena Ańymowicz z'ca PŹewodniczącego stwierdfi]a, żc lchła]a zosa|a podjęk jcdnoe]ośni.'

Głosovało I5 radnycn oddano l0 Elosó\Y .,a,,' 2 glosy ..pżeciw,.. j glosy..lvsIlzynujące się,.
Hc|.na AfiymoNicz Z.ca Pżewodniczącego stwierdzila, że uchwala 7ostala podjęta więks/-ością

W niosków i in(erpel acj i nie zgł osfono

- AÓńa Bdńka czlonek Kotlisji Reł'izyjnei - pŹcdśawi]a Ufasadnicnic do uchwab''
pojekt ucbrvaly przcdsawiła H' ̂ nynÓłicf

AndĘcj Piemszka radny pzyponnial o ł}powiedzeniu Dńórł
Oczyszcaia Miasta w Swidnicy
wójt pŹedśałil Pisma dotycząc€ spnw zwivmych 2 zuflączcńicń thwiziiaialogowej
i o tlluŃach funkcjono}2nia le|ewizji cyftowej
zuanna sneleka radna pos'iatowa pŹ-ekazala in|onnacje dot}cząoe dlóg w ub' rcku
zrcbiona zoŚala droga mi|ińskd ob€cnie będzie się starala o drogę waMzeircfyce. slóża.
Nowa wieś K{ecka sp6wa pobocf' drogi z Mietkowa do Pila$r.' klóć sję sypią
zgloszona DŹez H' Ańymowicz zoslala pżekMna do Rejonu Dór do P li|ipiuka' E'
Kassfu zg]osil sludzjenki *' Milinie *l,bndowec w}'zc.j niż jczdnia. dziuię w Mmiorvie
Malyn napżeci\' Pmi MÓki7.'ckiej. stwjerdzil' ż€ nose mani drcsowe Usta{ionc ńa
terenie g.iny są ubudnienien dla fim tlanspońo\qch' H' K'mierczak z$rócił uw.gę' że
zm].i w MŃiowie są żle uslayion. od Kątólw . w |cwo i od Mańio*! ł lewo' Zglosi], re
ńa d.odze do Maniowa jcs btrdzo dufa dziur! ok' % m. nie nroin! się tanr ninąć'
A' Pietruszka Poruszyl spiawę polożenia aŚl.ahu na ul' ogrodo\'ej walcfy o to j z od 8 ht,
z' snereka poinl'omowala, że Zrani dmgolvc esl'aly ustavionc na prośby ńieszkańcół,
przejdfd smochodów cięż&owych zostal skierowany na Milin' Pan l, s]oma jako
wiccst&osla zajmowal się spEsani dróc. obc.nie nie ńM! fdńego łsparcia nie mljąc
lrzedsałiĆie|a v Konrisji Dróg' Zobowiąz]a się fe przekaże rvszlslkie uwggi radnycb'
Przewodniczący poprosil aby Z, smeieka pżygolo]vala na najbliższą sesję pelną infornację
dolyczącą dóg. na co z sncrcka odpoviedziala' aby Fdni zglosil nneryelację na piśmie'
wójl Zpytal czy Rada ałĆefluje rekomendrcję Konisji cospodeki i Micnia w Śpńwie
dzialki !ł BoŹygniełie Komisja postano$'ila nie spźedawać tej d/jalkj ly|ko



łyttfi€rawić. PolNił t*Źe o vyrażenie fgldy p*f Radę m lodjęci. rcaów w spnwie
sPŹed!ży dzi!ł}i o pow l bE toło ośrcdta slorlóv vodnych. Radni pozytyMie
fuliliowali obydMć śpńły .
AEa BEi'ta - E.lDa - poruszyła spEłę płkingu lub iu€8o zgoŚPodmfuia dfiałld

- wójt odlowiedfiał, żejeżeli jeŚt takie rpotrelołmie' to foslanie aobion..
Nalłlnje !fudliczący Rady i wójt żożyli żymis świąte.ae wśzyŚtkin ćbfuyn i
PfuMdńlc'ł)' zmh4t s4ję 9towei 'ŹMyl@o s4ję F€dy Gmńy Mićttół.''

Na8ranie sesji RG stanowi z*ącznik do protokołu - pryta cD.


